

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 3. juni 2025 kl. 19.00

Deltagere: Lasse Eskildsen, Kathrine Beldring, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg, Karina Iversen og Anja Fjorback
Afbud: Tenna Røn Gaba og Mads Hørmann Løcke
Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 15. april 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Intet at bemærke.

3. Kassererposten og evt. andre opgaver, der skal besættes

Louise har oplyst, at hun ikke ønsker at fortsætte med økonomiopgaver. Hanne taler med Louise for at få et overblik over økonomiopgaverne.

Vi aftalte, at Kathrine kontakter Helle Hegaard. Hanne taler med lokalt revisorhus i Hinnerup (Hanne taler om Louise med en tidligere kontakt).

Opgaver med bestilling af træpiller og hamp varetages fremover af Anja.

Opgaver vedrørende staldhold håndteres af Jakob.

John har oplyst, at han fortsætter med mægcontainer-opgaven. Lasse tjekker op med John.

Louise udgår af opgaverne vedrørende baner (inde og ude), vandingsanlæg i hallen og stævneudvalg.

Plasticcontainer håndteres af Lasse.

4. Nogen af weekend holdenes opgaver til det faste personale, mens der er tomme bokse og de ikke skal lukke så mange ind

Vi beder staldmedarbejderne om at bruge tid på rytterstue og toiletter samt på madkassen, så længe at der er flere bokse ledige – samt ekstraopgaver og evt. at køre banerne ekstra. Dermed kan staldholdene have færre opgaver.

Karina koordinerer og melder ud, hvad de laver ekstra. Kathrine koordinerer med Karina.

5. Staldhold fra 1. juni

Der er aftalt, at staldhold A hjælper D og staldhold C hjælper E i de kommende to måneder.

Jakob melder ud.

6. Status på ledige bokse

Evt. få Louise ind kort og fortælle om økonomi, hvor længe klubben kan bære at have mange tomme bokse.

Der er aktuelt 7 ledige bokse.

Vi forventer opsigelser i den kommende tid pga. efterskole m.v.

Vi deler den udarbejdede flyer. Jakob taler med Anna.

Vi drøftede forskellige muligheder for at få boksene udlejet, herunder hvorvidt de opgaver, der følger med, har betydning for folks søgningen til HiRi. Vi drøftede om vi skal gentænke noget ift. de vilkår, som man har opstaldning på HiRi på (hvad vil vi gøre, hvis vi skulle starte helt forfra). Lasse, Tenna og Kathrine tager teten på opgaven og overvejer hvordan stalden inddrages i arbejdet/tankerne.

7. Folde

Justeringer i foldplan

Vi evaluerede processen omkring ny foldplan.

8. Afklaring af stævnetjanser

Vi drøftede hvad en stævnetjans indebærer. Vi beder Anna om at skrive lidt herom ifm. næste stævne.

9. Parter - udenbys stævner

Vi aftalte, at der ikke længere er muligt at tage vores elevheste med til stævner og lignende andre steder end HiRi af hensyn til ponyerne. Anja melder på Facebook-gruppen.

10. Spring udenfor på øverste bane

Vi aftalte, at vi ændrer øverste bane til en springbane, hvor springene kan blive stående (de skal fjernes af og til, så banen kan køres). Vi evaluerer i 3. kvartal. Anja melder ud med retningslinjer.

11. Facebook

Kort drøftelse af hvordan vi sikrer, at vi holder den gode tone. Vi ser tiden an om der er brug for særlige tiltag.

12. Kat

Det er der kommet styr på. Hanne er katteansvarlig.

13. Tidspunkt for næste møde

Tirsdag 19. august fra 19-21

14. Eventuelt

Hanne oplyste, at vi har fået afslag på en rontunda.

Vi drøftede opsætning af plader i boksen. Det er vi åbne for, men opfordrer til, at man opsætter nogle pæne plader.

Lena har spurgt til om der kan opsættes høskraldespand (wrapcontainer). Det accepterer vi under forudsætning af, at renhold og vedligeholdelse håndteres af parterne og HiRi ikke får udgifter.